
1) De Nederlandse nota i s i n a l l e hoofdsteden aangeboden en 
bovendien aan de Europese Commissie. 
Franse en Engelse versies z i j n overhandigd. 
De tot nu toe ontvangen reacties vindt ü i n het dossier. 

Uw Belgische en Luxemburgse ambtgenoten hebben zeer 
p o s i t i e f gereageerd. Wellicht vindt U gelegenheid om 
Minister Harmei nog eens voor z i j n b r i e f te bedanken. 
Hierin komt eigenlijk slechts één punt van l i c h t e k r i t i e k 
voor, namelijk de opmerking over de samenstelling van de Raad. 
Minister Harmei i s blijkbaar bang dat door de eventuele 
i n s t e l l i n g van een Kaad samengesteld u i t Staatssecretarissen 
de positie van de Ministers van Buitenlandse Zaken als 
algemene beleidsvormers en coördinatoren i n gevaar zou 
kunnen komen. In de tekst van de i n l e i d i n g wordt hierop 
gereageerd. 

2) U zou de nota kunnen inleiden aan de hand van bijgaande 
tetetet, desgewenst aangevuld met passages u i t de eveneens 
h i e r b i j gaande samenvatting van de nota. 

3) U zou i n een vroeg stadium van de discussie het woord 
kunnen vragen. De Commissie kan hierop dan b i j wijze van 
reactie haar v i s i e geven. Het l i j k t van belang dat de 
Commissie haar eventuele suggesties of vorstellen op Bchrift 
zet. Voorzover het gaat om formele voorstellen tot verdrags
wijziging dienen deze uiteraard aan de Raad te worden 
gericht. 

4) Voor de goede orde zend i k U h i e r b i j ook nog een eerdere 
versie van de nota waarin duidelijk i s aangegeven welke 
voorstellen verdragswijziging met zich mee zouden brengen. 

5) Zowel voor d i t agendapunt van de topconferentie als voor 
de beide andere doejjt zich de vraag voor welk vervolg 
de eerste ronde van ministeriële besprekingen dient . te hebben. 
Zeker voor wat de i n s t i t u t e n betreft w i l het mij voorkomen 
dat niet volstaan kan worden met deze eerste ronde. De vrees 
die b i j andere punten blijkbaar heeft gespeeld dat men 
onvoldoende stof voor de topconferentie zou overhouden geldt 
zeker ni e t voor de i n s t i t u t i o n e l e vraagstukken. Uiteraard 
hangt d i t ten nauwste samen met de verwachting die men 
ten aanzien van de resultaten van de topconferentie heeft. 
Ik meen dat voorshands naar meer moet worden gestreefd dan 
een eventueel door de Staats- of Regeringshoofden aan de 
Ministers "fee verstrekken studieopdracht. Het beste zou z i j n 
indien de topconferentie een aantal opties voor zich zou 
krijgen. \ 

Als mogelijkheden voor verdere voorbereiding noem ik 
nader ministerieel beraad en/of de i n s t e l l i n g van een 
ambtelijke werkgroep. 
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